
Protokół Nr 2

Z posiedzenia Komisji Gospodarczej RG odbytej w dniu 8 lutego 2011r. 

W  posiedzeniu udział wzięli:

1. Sobczak Józef- przewodniczący

2. Kostrzewa Piotr - członek

3. Kryszkiewicz Edward - członek

4. Pasoń Marek - członek

5. Sowińska Elżbieta - członek

W posiedzeniu uczestniczył p. Tadeusz Bulik Wójt Gminy.

Na posiedzeniu obecni byli radna p. Wątorska-Parzydło Justyna i sołtys p. Augustyniak Sylwester 

z e wsi Dręszew.

Pan Sobczak Józef powitał zebranych i otworzył posiedzenie komisji. Poinformował, że głównym 

tematem posiedzenia jest sprawa związana z podtopieniami niektórych terenów i uchwalenie 

planu pracy komisji na rok 2011.

W dalszej swojej wypowiedzi p. przewodniczący poinformował, że w budżecie mamy 

zaplanowane środki w wysokości 20 tysięcy dla spółki wodnej z przeznaczeniem w szczególności 

na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych.

Następnie głos zabrał p. Wójt który poinformował, że na dzień dzisiejszy wydatkowano już ok. 50 

tys. zł na prace związane z zabezpieczeniem powodziowe. Na terenie całej gminy mamy bardzo 

dużo podtopień i zalanych gospodarstw. Koniecznym staje się reaktywowanie spółki wodnej. 

Należy się dobrze zastanowić i wskazać skąd można wziąć środki aby zająć się problemem  

odwodnienie. Ponadto p. W ójt poinformował również, że wystąpił z pismem do Ministerstwa 

Spraw Wewnętrznych i Administracji o zabezpieczenie środków na drogi zniszczone przez 

powódź. Aby uzyskać dofinansowanie musimy wykazać udział środków własnych.

Radna i sołtys wsi Dręszew zwrócili się z prośbą do komisji o zainteresowanie się remontem  

ulicy Wiejskiej i remontem odcinka ulicy Nadbużańskiej w kierunku Firmy DUET oraz zatoczką 

autobusową (położenie asfaltu).

Przewodniczący komisji prosił o wskazanie z jakiego zadania można zdjąć środki a tym samym 

zwiększyć środki na bieżące utrzymanie urządzeń wodnych.

Po przeanalizowaniu powyższego tematu członkowie jednogłośnie proponują o zdjęcie środków 

w wysokości 50.000 zł z zadania budowa chodników zwiększając tym samym środki na poprawę 

odwodnienia.

Plan pracy komisji został przedstawiony przez przewodniczącego komisji i przyjęty bez uwag.

Plan stanowi załącznik do protokółu.

Podania skierowane do komisji rozpatrzono w następująco:



- w T< Warszawa - dot. utwardzenia ulicy ŁĄKOWEJ w Kowalisze

-  A Ł -  - zapewnienie odpływu wody podniesienie ul. Krętej w  Kuligowie

- Mieszkańcy wsi Kuligów -  ul. Załubicka -  wyrównanie nawierzchni ulicy Załubickiej

- Pani B K - utwardzenie ulicy Krętej w Kuligowie

- Mieszkańcy Osiedla w Guzowatce -  wyrównanie i utwardzenie nawierzchni drogi

-E iP T -  Warszawa -  utwardzenie ulicy Łąkowej w  Kowalisze

-J i Z iK -C z a rn ó w -d o ra ź n a  naprawa ulicy Leśnej w Czarnowie.

Od roku 2010 wszystkie drogi gminne w danej miejscowości modernizowane i remontowane są w 

ramach funduszu sołeckiego. Mieszkańcy wsi na zebraniach wiejskich określają na jaki cel w danym 

roku przeznaczony zostanie fundusz sołecki. W  roku bieżącym w budżecie gminnym nie 

zabezpieczono żadnych dodatkowych środków na remonty dróg gminnych, stąd tez podania 

powyższe nie mogą zostać pozytywnie rozpatrzone przez Komisje Gospodarczą RG.

Na tym protokół zakończono-

Przewodniczący Komisji

Józef Sobczak



Plan pracy Komisji Gospodarczej na 2011rok.

Posiedzenia Komisji Gospodarczej odbywać się będą raz na kwartał.

Na wniosek Rady Gminy i Wójta mogą być zwoływane spotkania nie
planowane.

I.

1. Ocena stanu dróg gminnych po zimie i podtopieniach.

n.

1. Informacja Wójta na temat pozyskanych środków z zewnątrz na drogi i 
chodniki.

III.
1. Monitorowanie istniejących i nowo powstających inwestycji 

wodociągowych na terenie gminy.

IV.
1. Sprawdzenie prawidłowości wydanych środków pieniężnych (w ramach 

funduszu sołeckiego) na remonty dróg i chodników.
2. Zaplanowanie środków pieniężnych na utrzymanie dróg gminnych w 

czasie zimy.

W razie potrzeb komisja wyjedzie w teren  ̂ celu sprawdzenia stanu dróg i
przepustów..


